



## Call for Papers

### 2025 Bank of Canada Annual Economic Conference on *Central Banking and the Future of Payments*

November 6 and 7, 2025  
Ottawa, Canada

The Bank of Canada would like to invite all central bankers, academic researchers, regulators and practitioners with interest and expertise in payments systems, digital currencies and fintech to participate in the **Annual Economic Conference on Central Banking and the Future of Payments**.

Keynote presentations will be given by **Susan Athey** (Stanford Graduate School of Business), **Christine Parlour** (Haas Business School, US Berkeley), **Christopher Waller** (Member of the Federal Reserve Board of Governors) and **Tobias Adrian** (International Monetary Fund) will be the panel speakers.

Topics of interest include, but are not limited to:

- Tokenization and financial market infrastructure
- Cross border payments
- Access to central bank payment infrastructure and balance sheets
- Innovations in retail payment ecosystems
- New developments in large value payment systems
- Data privacy and payments

**PAPER SUBMISSIONS:** Interested authors are invited to submit their papers (extended abstracts will also be considered) by **April 20, 2025** to [<annualeconconf@bank-banque-canada.ca>](mailto:annualeconconf@bank-banque-canada.ca). Accepted papers will be notified by late May. Limited travel support is available for academic speakers at the conference. Depending on the number of submissions, we might include a poster session. If you are interested in a poster presentation, please indicate in the submission email.



BANQUE DU CANADA  
BANK OF CANADA

## Appel à communications

### Colloque économique annuel 2025 de la Banque du Canada sur *les banques centrales et l'avenir des paiements*

Les 6 et 7 novembre 2025  
Ottawa (Canada)

La Banque du Canada aimerait convier les banquiers centraux, les chercheurs universitaires, les représentants d'organismes de réglementation et les opérateurs qui s'intéressent aux systèmes de paiement, aux monnaies numériques et aux technologies financières et qui possèdent une expertise dans ces domaines à participer à son **colloque économique annuel sur les banques centrales et l'avenir des paiements**.

La présentation principale sera faite par **Susan Athey** (École supérieure de commerce de Stanford), **Christine Parlour** (École de commerce Haas, Université de Berkeley (États-Unis)), **Christopher Waller** (membre du Conseil des gouverneurs de la Réserve fédérale) et **Tobias Adrian** (Fonds monétaire international) seront les intervenants du panel.

Voici quelques-uns des thèmes retenus :

- Jetonisation et infrastructure des marchés financiers
- Paiements transfrontières
- Accès à l'infrastructure de paiement et aux bilans des banques centrales
- Innovations dans l'écosystème des paiements de détail
- Évolutions dans les systèmes de transfert de gros paiements
- Renseignements personnels et paiements

**PROPOSITIONS DE COMMUNICATIONS** : Les personnes intéressées sont invitées à envoyer leurs communications (des résumés détaillés seront également pris en compte) avant le **20 avril 2025** à l'adresse [annualeconconf@bank-banque-canada.ca](mailto:annualeconconf@bank-banque-canada.ca). Si votre communication est sélectionnée, nous vous en informerons d'ici la fin mai. Un soutien partiel couvrant les frais de déplacement pourrait être accordé aux chercheuses et chercheurs universitaires. Selon le nombre de soumissions, nous pourrions inclure une session de présentation par affiche. Si vous êtes intéressé par une présentation par affiche, veuillez l'indiquer dans votre courriel de soumission.